
Zápis z řádného zasedání školské rady na ZŠ Jihlava, Havlíčkova 71, 

příspěvková organizace ze dne 3. 10. 2018  

Přítomni: Mgr. Jana Nováková Hotařová, Klára Šlajsová, Mgr. Iva Divišová,   

Vladimír Mátl, Martin Paclík, Mgr. Petra Dubová 

Hosté: Mgr. Radim Foit, Mgr. Zdeňka Sochorová 

Program:  

1. Schválení výroční zprávy školy za školní rok 2017/2018  

2. Schválení ročního plánu činnosti školy a ŠD  

3. Různé, diskuze 

 

ad1) Všechny materiály byly školské radě k prostudování zaslány e- mailem v dostatečném 

časovém předstihu, proběhla diskuse. Nikdo z přítomných nevznesl zásadní připomínky a 

výroční zpráva byla jednohlasně schválena. 

ad2)Proběhla diskuse, roční plán školy a školní družiny byly jednohlasně schváleny. 

Pan Paclík vznesl dotaz na činnost školního parlamentu a na projekty prevence. 

Na začátku školního roku hlasováním per rollam byly odhlasovány změny ve školním 

vzdělávacím programu. 

ad3) Pan ředitel seznámil všechny členy školské rady o počtech žáků ve škole. Kapacita školy 

je 360 žáků, naplněnost školy je v letošním roce 358 žáků. Došlo také k navýšení kapacity 

školní družiny. 

 

 

 

     Zapsala Mgr. Jana Nováková Hotařová 

 

V Jihlavě 6. 10. 2018 

 


